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Abstract (en)
The method for encasing cylindrically formed tobacco (2) with cigarette papers (18) involves the tobacco together with the papers fed along a
specific path to the commencement (20) of a rolling section (22) where the tobacco is wrapped in the papers. The papers before reaching the
commencement of the rolling section and up to the time at which they reach that commencement are pressed against the tobacco. The tobacco is
compressed by pressure of the papers to a diameter corresponding to that of entry at the commencement of the rolling section. The delivery speed
of the cigarette papers is equal to that of a second press surface (34) of the press section.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Umhüllung von stabförmigen Artikeln (2), insbesondere von Zigarette-Filter-Zigarette-Gruppen, mit
Umhüllungsblättchen (18), bei dem die Artikel zusammen mit den Umhüllungsblättchen entlang eines bestimmten Weges einem Beginn
(20,120,220,320) einer Rollstrecke (22,322) zum Umrollen der Artikel mit den Umhüllungsblättchen zugeführt werden, und die Artikel ab dem
Beginn der Rollstrecke entlang der Rollstrecke zu umrollen. Die Erfindung zeichnet sich dadurch aus, daß die Umhüllungsblättchen vor Erreichen
des Beginns der Rollstrecke bis zum Erreichen des Beginns entlang einer Pressstrecke (50,350) mit Anpressmitteln an die Artikel gepreßt werden.
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